
Schriftelijke vraag: 
 

Vraagnummer: S-468 (19int05420) 

 

Datum indiening: 16 december 2019 

 

Onderwerp: Lachgas 

 

Naam indieners: Elvira Patelias-Pieks namens GBO 

 

Geacht College,  

 

De fractie van GBO heeft een aantal vragen na aanleiding van de memo “Stand van zaken 

motie lachgas” van 10 december 2019. 
1) In de memo schrijft u dat in de Gemeente Overbetuwe geen verbod nodig is. Waar is 

dat op gebaseerd? Wanneer zou het wel volgens u moeten? 

2)  In de memo wordt het waterbed effect genoemd. Hoe groot acht u de kans dat het 

waterbed effect zal optreden? Hoe wilt u daarmee omgaan? 

3) De Raad heeft u gevraagd naar de mogelijkheden over te gaan tot het verbieden van 

lachgas. Daar heeft u niet op gereageerd, wel stelt u dat het niet nodig is op dit 

moment. Wat zijn de mogelijkheden tot het verbieden van lachgas? Hoelang duurt 

het voordat dat in werking kan worden gesteld (stel dat de situatie veranderd en het 

volgens u toch nodig blijkt te zijn)? 

4) Is het instellen van een verbod, ook al vindt u het op dit moment niet noodzakelijk,  

toch niet verstandig gezien de ontwikkelingen in onze buurgemeenten? 

5) Wij verzoeken u ons op de hoogte te houden van de ontwikkelingen en mocht de 

situatie veranderen, kunt u de Raad dat direct laten weten? 

6) Heeft u een signaal naar politiek Den-Haag laten uitgaan? 

 

Gelieve hier zo spoedig mogelijk een antwoord op te geven.  

 

Elvira Patelias-Pieks                                                                                                                    

Gemeentebelangen Overbetuwe 

 

 


